
 

 

ACTA DE LA REUNIÓ DE LA COMISSIÓ PERMANENT DEL CONSELL DE POBLE 

Identificació de la sessió:  
 
Data: 2 de novembre de 2017  
Inici:  21:05 h 
Fi: 22:15 h 
Lloc : Unió Batllorienca 
Caràcter de la sessió: ordinari  
 
Assistents: 
 
Presidenta :   M. Helena Lagarda Planas 
 
Vicepresidenta : Anaïs Medina Terradas  particular  

 Joaquim Pagès Oliver  particular 
 Berta Martín Garcia  particular 
 Anna Oliver Torrent   particular 
 Jofre Jovellar Ortega  particular 
 Dídac Heredia Heredia  particular 
 Jordi Gómez Barrero  particular 
 Lluís Prat Pineda  CE La Batllòria 
 Rosa Forné Geli  patronat de la gent gran 
 Joan Ridorsa Juhé   “ “ 
 

Secretària:  Àngels Berenguer Puig 
 
Ordre del dia: 
 

1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 
2. Informació de la presidenta 
3. Informació de les comissions 
4. Torn obert de paraula 

 
Desenvolupament de la sessió: 
 
Abans d'inciar la sessió, el Sr. Gómez demana un minut de silenci pels presos polítics. 
 
Tot seguit, la senyora presidenta del Consell de Poble de La Batllòria obre la sessió a les 
21:05h i comença amb la presentació de l'Anna Bassols, que ha entrat a treballar a 
l'Ajuntament i que s'ocuparà de les tasques tècniques a La Batllòria, que abans feia la Núria 
Vall·llossera.  

L'Anna, entre d'altres tasques, està preparant el projecte d'usos de la Unió Batllorienca. Per 
tant, es convida als membres del Consell que facin les aportacions que considerin oportunes 
per col·laborar en la redacció del projecte.  
 
Feta aquesta presentació, es procedeix a tractar els punts establerts a l'ordre del dia. 
 
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 

La Sra. presidenta pregunta als membres del Consell si han rebut i llegit l’esborrany de l’acta 
de la sessió anterior i si han de fer alguna observació. 



 

 

En no formular-se cap objecció, per unanimitat dels membres presents, s'acorda l’aprovació de 
la referida acta. 

2. Informació de la presidenta 
 
La Sra. presidenta explica que s'ha rebut una queixa d'alguns veïns del carrer de les Escoles 
en relació amb el soroll i les molèsties ocasionades per la revetlla de Sant Joan. Demanen que 
no es faci sempre en el mateix lloc, per evitar que sempre siguin els mateixos veïns els 
afectats. La queixa principal ve derivada pel risc que suposen els petards i que els llencen 
sovint al damunt dels cotxes. S'ha parlat amb l'entitat, però d'entrada no s'ha arribat a cap 
entesa formal per reubicar la festa de revetlla. 
  
Es proposa acotar el nivell acústic i l'horari de la festa i tornar a parlar amb l'Entitat que 
l'organitza per mirar d'anar canviant la ubicació. 
 
La Sra. presidenta també comenta que s'ha de fer una regularització del subministrament 
elèctric de l'edifici de Can Bruguera, que durarà un parell de setmanes.  
 
Seguidament, explica que hi ha hagut problemes amb la fira i el túnel del terror per manca de 
coordinació i es farà una reunió per poder prendre les mesures oportunes perquè no torni 
passar la propera vegada. 
 
També s'informa del següent:  
- Es compraran nous ordinadors per la Unió Batllorienca i s'hi instal·laran cortines. 
- La biblioteca de l'Escola ja no estarà oberta a les tardes. Es passarà tot el material a la Unió 
Batllorienca i l'Escola reaprofitarà l'espai per un altre ús. 
- L'Anna, la nova tècnica, també farà tasques de dinamització 
 
 
3. Informació de les comissions 
 
No es presenta cap proposta ni tema a tractar. 
 
4. Torn obert de paraula 
 
Intervé la Sra. Torrent per dir que el llum de la sala on es guarda el vestuari dels reis està obert 
tot el dia. 
 
El llum del pis de dalt del Centre cívic s'ha de moure perquè il·lumini cap a la façana de 
l'Església. Ara està enfocant al terra. 
 
La Sra. Forné pregunta com està el tema de la sonometria que s'havia de fer als habitatges de 
la C35. 
 
El. Sr. Jovellar pregunta per l'estat dels circuits que estaven prevists fer, d'acord amb la 
proposta que es va presentar a l'Ajunatment des de la Comissió d'Esports del Consell, 
concretament la Ruta d'en Roc, que s'havia de fer la primera. 
 
La Sra. Martín demana que les sessions es passin als dimarts, ja que els dimecres li resulta 
impossible assistir-hi 



 

 

 
La Sra. Torrent proposa tornar a valorar amb els comerciants el canvi de sentit del carrer Riells, 
atès que encara hi ha queixes de mobilitat.  
 
També comenta que existeix una App per controlar la plaga de mosquit tigre, "Mosquito Alert" i 
proposa que es faci més difusió de la informació relativa a aquest tipus de plaga i com 
combatre-la i evitar-la. 
 
També es recullen les següents queixes :  
 
El fanal del carrer Major, núm. 13 no funciona. 
 
La cisterna del lavabo del Camp de futbol fa dies que perd. 
 
Es demanen mesures correctores de velocitat a l'entrada del poble 
 
 

***** 

Atès que no hi ha més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a les 22:15 hores i s’estén la 
present acta amb el vistiplau de la senyora presidenta. 

 
La secretària de la sessió    Vist-i-plau 
Àngels Berenguer Puig     La presidenta del Consell de Poble 
       M. Helena Lagarda Planas 


